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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  

9ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 11ης-04-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος (κα Ιωάννα Γρίβα): Καλησπέρα, πάμε να πάρουμε λίγο παρουσίες. 

Πρόεδρος: Γρίβα Ιωάννα παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή;  

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Παρών. 
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Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Παρών.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

 

Πρόεδρος: Έχουμε απαρτία για να προχωρήσουμε. Δήμαρχε έχετε ανακοινώσεις; 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής): Ναι. Μια ανακοίνωση να κάνω. Θέλω να σας 

ενημερώσω ότι έχει παρουσιαστεί αυξημένο πρόβλημα στο νερό. Οι γεωτρήσεις, 

κυρίως του Μιστρετσίου και του Μπελεσίου,  έχουνε στερέψει. Έχει μείνει μια και είναι 

ακόμα Απρίλιος. Έχουμε κινηθεί, έχουν γίνει σχετικές ενέργειες, την άλλη βδομάδα 

να έρθουν γεωλόγοι, είτε να κάνουμε εκβαθύνσεις, είτε κάποια καινούρια γεώτρηση. 

Μόνο η γεώτρηση του Μητσόπουλου τώρα είναι σε ενέργεια, γι’ αυτό και χθες 
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παρουσιάστηκε το πρόβλημα με τη διακοπή. Για τον Πόρο, δεν υπάρχει αυτή τη 

στιγμή, ούτε πιστεύουμε ότι να υπάρξει πρόβλημα.  Γιατί θα μπει σε ενέργεια, το 

επόμενο διάστημα, η αφαλάτωση σε ετήσια λειτουργία, μέχρι να πάμε σε μεγάλη 

αφαλάτωση.  

Για αυτό θα βγάλουμε και ανακοίνωση, όπως στην απέναντι περιοχή, θα εφιστήσουμε 

κυρίως και την προσοχή, να υπάρχει μια σχετική οικονομία. Γιατί τώρα, είναι και η 

εποχή που έχει έρθει κόσμος, δεν έχει βρέξει, ποτίζουνε και έτσι παρουσιάζεται αυτό 

το πρόβλημα.  

κα Καραμάνη: Δηλαδή εχθές δεν είχαμε βλάβη; Έγινε διακοπή; 

Δήμαρχος: Είχε βλάβη, είχε διακοπή. Στέρεψε η γεώτρηση του Μωρόπουλου. 

Έκοψαν οι αυτοματισμοί, προφανώς η τηλεμετρία δεν ειδοποίησε, κάτι συνέβη εκεί 

πέρα κι έτσι έπεσε η στάθμη. Αυτό δημιουργεί πρόβλημα, διότι, από αυτή τη 

γεώτρηση, υδρεύεται το πάνω Λεμονοδάσος, από κει κάθετα προς τα κάτω και 

πρέπει να βρούμε τώρα τρόπο, να στέλνουμε από του Μητσόπουλου και σε αυτό το 

δίκτυο. 

κα Καραμάνη: Είχαμε  όλοι μας πρόβλημα, όχι μόνο επάνω. 

Δήμαρχος: Όλοι ναι, γιατί δούλευε εναλλάξ, μία του Μητσόπουλου, μία του 

Μωρόπουλου. 

κα Καραμάνη: Τώρα, είναι  κατακόκκινο το νερό. 

Δήμαρχος: Γιατί είχαμε  βάλει του Καραμάνη, η οποία  βγάζει κόκκινο νερό.  Αυτό,  

μέχρι να τη σταματήσουμε αυτή, να  δούμε τι θα κάνουμε με τις άλλες. 

κ. Παπαχρήστου: Την τέρμα πάνω, την έχουμε ρίξει; 

Δήμαρχος: Τέρμα πάνω, δεν την έχουμε ρίξει. Περιμένουμε τη Δευτέρα, να έρθουν 

με τις κάμερες, να δούμε τι νερό έχει κάθε μία και η ρεματιά, που δεν είχε πέρσι. Να 

τις αξιολογήσουμε και να βάλουμε τις αντλίες. 

Πρόεδρος: Έχετε κάποια άλλη ανακοίνωση; 

Δήμαρχος: Εγώ δεν έχω κάποια άλλη ανακοίνωση.  
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κα Κανατσίδη: Εγώ έχω μια ανακοίνωση. Λοιπόν στις 4/4  βγήκε σε διαβούλευση το 

πλάνο για το νέο δικαστικό χάρτη. Δυστυχώς, το πλάνο αυτό το νομικό, μας έχει  για 

κατάργηση. Και εμάς και τις Σπέτσες και την Αίγινα, τη Σαλαμίνα και τα Κύθηρα. Και 

ένας συνάδελφος συνδικαλιστής, έχουμε συνέλευση σήμερα, με πήρε και με 

ενημέρωσε ότι  ο Δήμαρχος Αίγινας, θέλει να κάνει ενέργειες, να προσβάλει το νόμο 

για την αντισυνταγματικότητα του και θέλει να συνεργαστεί με τους άλλους 

Δημάρχους. Κύριε δήμαρχε, αν μπορείτε, ελάτε σε επικοινωνία με το Δήμαρχο 

Αίγινας μήπως και καταφέρετε κάτι. 

Δήμαρχος: Ναι, υπάρχει όντως θέμα.  Στο πρώτο χρονικό διάστημα, σε βάθος δύο 

ετών, θα ονομαστούν τα ειρηνοδικεία σε πρωτοδικεία, κατά τόπους, όπως είναι και 

μετά θα μεταφερθούν. Δεν θα κλείσουν κατευθείαν. 

κα Κανατσίδη: Εάν διαβάσετε το νόμο, μιλάει για καθαρή κατάργηση, όχι για 

αναβάθμιση. 

Δήμαρχος: Εντάξει, εμείς έχουμε φτάσει μέχρι, εγώ δηλαδή. Έχουμε ζητήσει 

ακρόαση, στου Υπουργού το γραφείο και αυτό που λέτε  για τον κύριο Ζορμπά στην 

Αίγινα, δεν έχω εγώ, καμιά γνώμη, ούτε καμία επικοινωνία. Πάντως, την υπόθεση όλη 

αυτή, τη διαβάλουν οι δικηγορικοί σύλλογοι. Και του Πειραιώς και των Αθηνών. 

κα Κανατσίδη: Η πληροφόρησή μου, είναι από το συνδικαλιστικό όργανο της 

Ομοσπονδίας Δικαστικών Υπαλλήλων. Όχι από το δικηγορικό σύλλογο. 

Δήμαρχος: Όχι, οι δικηγορικοί σύλλογοι παρεμβαίνουν στο Υπουργείο μέσα, στο να 

κλείσουν τα ειρηνοδικεία και να μαζέψουν τον κόσμο, στην Αθήνα και στον Πειραιά. 

Πρόεδρος: Προχωράμε; 

Δήμαρχος: Προχωράμε, ναι. 

Πρόεδρος: Πάμε στα θέματα λοιπόν.  
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ΘΕΜΑ 1ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

(ΥΠΟΘΕΣΗ ΑΓΩΓΗΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΔΗΜΟΥ ΔΗΜΟΥ) 

 

Πρόεδρος: Το πρώτο θέμα είναι,  καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου,  για 

την αγωγή των υπαλλήλων του Δήμου.  Το εισηγείται ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος:  Ναι, είναι το γνωστό θέμα, με την αγωγή που έχουν κάνει οι υπάλληλοι 

εναντίον του Δήμου, η οποία εκδικάζεται στις 17, την άλλη βδομάδα και έχουμε 

αναθέσει σε δικηγόρο τη συγκεκριμένη υπόθεση. 

κα Κανατσίδη: Σε ποιο δικηγορικό γραφείο κύριε… 

κ. Δημητριάδης: Θα αναθέσουμε προφανώς… 

Δήμαρχος: Θα αναθέσουμε, ναι. 

Πρόεδρος: Στον κύριο Χατζηγιαννάκη. 

Δήμαρχος: Στο γραφείο του κυρίου Χατζηγιαννάκη, την οποία την υπόθεση 

χειρίζεται δικηγόρος,  μέσα από το γραφείο, εργατολόγος, για να εκδικαστεί στο 

ειρηνοδικείο. Και έχουμε και δεύτερο δικαστήριο.  

κ. Παπαχρήστου: Εδώ στον Πόρο είναι η δικάσιμος; 

Δήμαρχος: Ναι. Και έχουμε… είναι σε δύο δόσεις. Είναι οι ορισμένου χρόνου και οι 

μόνιμοι. Διαχωρίζονται και είναι διαφορετικά. Έχετε δει τις απαιτήσεις τους… 

κα Κανατσίδη: Δεν τις έχω δει, η αλήθεια είναι οτι δεν τις έχω διαβάσει… 

Δήμαρχος: Να σας τις στείλουμε μετά, σε mail. 

κα Κανατσίδη: Σε μένα δεν χρειάζεται, μπορώ να τις διαβάσω στην αγωγή που έχω 

στο γραφείο … Απλώς,  δεν τις έχω διαβάσει. 

Δήμαρχος: Εντάξει, δεν χρειάζεται στην εισήγηση να γραφτούν οι απαιτήσεις, στη 

δικογραφία είναι… 

Πρόεδρος: Απλώς, δεν έχει γνώση… 

Δήμαρχος: Ναι. 
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Πρόεδρος: Έχετε κάποιο ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, συμφωνούμε και με το δικηγόρο. Είναι δικηγόρος, που εμείς 

είχαμε συνεργασία μαζί τους. 

Δήμαρχος: Και συγκεκριμένα, αναθέτει σε εργατολόγο του γραφείου, που ασχολείται 

με τέτοια θέματα. 

κ. Παπαχρήστου: Δεν το περάσαμε στη Δημοτική Επιτροπή την περασμένη…; 

Δήμαρχος: Ναι, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Θέλει τον καθορισμό της αμοιβής τώρα. 

Πρόεδρος: Ο συνεργάτης, είναι ο κύριος Χαράλαμπος Μπάμπαλος. 

 

Πρόεδρος: Ωραία, να ψηφίσουμε λοιπόν.  Εγώ ναι. 

Πρόεδρος:  Η κυρία Κουτουζή;  

κα Κανατσίδη: Δεν έχουμε αντίρρηση. 

κ. Δημητριάδης: Ομόφωνα. 

Πρόεδρος: Πάμε λίγο για το τυπικό.  

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 



12 
 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ομόφωνα.1 

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 41/2024 και ΑΔΑ: ΨΩΓΙΩΞΝ-ΣΙΗ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A9%CE%93%CE%99%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A3%CE%99%CE%97
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ΘΕΜΑ 2ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

(ΥΠΟΘΕΣΗ ΑΝΑΚΟΠΗΣ ΔΗΜΟΥ ΤΡΟΙΖΗΝΙΑΣ – ΜΕΘΑΝΩΝ)  

 

Πρόεδρος: Το δεύτερο είναι, πάλι, καθορισμός αμοιβής του δικηγόρου, υπόθεση  

ανακοπής Δήμου Τροιζηνίας Μεθάνων, για την υπόθεση που έχουμε με το Δήμο 

Τροιζηνίας Μεθάνων. 

Δήμαρχος: Ναι, είναι η υπόθεση όπου ο Δήμος Τροιζηνίας δεν συμμετείχε και δεν 

θέλει να συμμετέχει, στις υποχρεώσεις του με τα έξοδα συντήρησης και λειτουργίας 

του βιολογικού.  Εμείς, έχουμε κερδίσει, διαχρονικά, δικαστικές αποφάσεις. Σε μία 

από αυτές,  αυτοί  έχουν κάνει ανακοπή κι εμείς συνεχίζουμε και ορίζουμε δικηγόρο, 

στο δικαστήριο που θα γίνει και αυτό την επόμενη εβδομάδα. Αυτοί, ζητούν να  αρθεί 

η κατάσχεση εις χείρας τρίτων, που τους  έχει γίνει και εμείς θέλουμε να το 

κερδίσουμε, να πάρουμε τα χρήματα. 

Πρόεδρος: Χατζηγιαννάκης πάλι. 

Δήμαρχος: Χατζηγιαννάκης, γραφείο Χατζηγιαννάκη … 

κ. Δημητριάδης: Θα το ψηφίσουμε, είναι αυτό που είχαμε ξεκινήσει εμείς εδώ και 

χρόνια, ο δικηγόρος είναι ο ίδιος … 

Πρόεδρος: Ωραία, οπότε ομόφωνα.2 

 

ΘΕΜΑ 3ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

(ΥΠΟΘΕΣΗ ΓΙΑΝΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑΣ) 

 

Πρόεδρος: Τρίτο. Πάλι, καθορισμός αμοιβής δικηγόρου, για την υπόθεση 

Γιαννόπουλου Γεωργίας. Ο  Δήμαρχος… 

Δήμαρχος: Λοιπόν, είναι ένα  δικαστήριο, το οποίο είναι μια αγωγή εναντίον του 

Δήμου, από την κυρία Γιαννοπούλου, η οποία  ζητάει και αποζημίωση, γιατί η βάρκα 

                                            
22 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 42/2024 και ΑΔΑ: 6ΩΣΜΩΞΝ-Κ2Χ  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A9%CE%A3%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A2%CE%A7


14 
 

η οποία πήγαινε Ασκέλι - Μοναστήρι, δεν σταματάει στο ξενοδοχείο Σειρήνα και 

ζητάει αποζημίωση 5.000 €. 

κα Κουτουζή:  Έχει κατοικία εκεί, η κυρία αυτή; 

Δήμαρχος: Όχι, δεν έχει, δεν ξέρω, μπορεί να θέλει να κάνει μπάνιο εκεί… με το 

ζόρι…ξέρω εγώ. 

κα Κανατσίδη: Και  λέει κάθε μέρα 500 €; 

Δήμαρχος: 500 € ναι. 

Ερώτηση: Από δω είναι η κυρία αυτή; 

Δήμαρχος: Δεν την ξέρω καθόλου… λοιπόν… 

κ. Δημητριάδης: Είναι αστεία υπόθεση, είχε κάνει έγγραφα στο Δήμο. Της είχαμε 

απαντήσει, δεν καταλαβαίνει, δεν καταλαβαίνει. Εντάξει, μπορεί να κάνει ότι θέλει ο 

καθένας, να πάει στα δικαστήρια… 

Πρόεδρος: Λοιπόν, η δικηγόρος εδώ… 

Δήμαρχος: Η δικηγόρος εδώ,  είναι η Κατερίνα Τσιμενίδη.  

κα Κανατσίδη: Συνεργάτιδα της κυρίας Στάικου. 

Δήμαρχος: Συνεργάτιδα της κυρίας Στάικου, ναι. Είναι νύφη του συγχωρεμένου του 

Νίκου του Κιζάνη… όχι, ανιψιά… 

Πρόεδρος: Κάποιο ερώτημα για το θέμα αυτό; Ωραία. Ψηφίζουμε; Ομόφωνα και 

αυτό; 

κ. Δημητριάδης: Ομόφωνα.3 

 

 

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 43/2024 και ΑΔΑ: 686ΘΩΞΝ-ΚΗΔ  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/686%CE%98%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%97%CE%94
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ΘΕΜΑ 4ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΑΜΟΙΒΗΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ 

(ΥΠΟΘΕΣΗ ΚΑΛΟΔΙΚΗΣ ΒΑΣΙΛΙΚΗΣ) 

 

Πρόεδρος: Τέταρτο. Πάλι, αμοιβή δικηγόρου, για την υπόθεση Καλοδίκη Βασιλικής. 

Δήμαρχος: Και εδώ είναι η γνωστή υπόθεση, η υπόθεση της κυρίας Καλοδίκη, η 

οποία διαχρονικά ζητάει τσάμπα νερό, με διάφορες προφάσεις. Έτσι, το έχουμε 

αναθέσει και αυτό στην κυρία Τσιμενίδη και ζητάει διαγραφή της χρέωσης. 

Πρόεδρος: Έχετε κάποιο ερώτημα σχετικά; 

(Απαντούν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι. Όχι…) 

Πρόεδρος: Ωραία, ομόφωνα και αυτό; Και το τέταρτο λοιπόν, ομόφωνα.4 

 

ΘΕΜΑ 5ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗΣ ΠΡΟΒΟΛΗΣ 

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 2024 

 

Πρόεδρος: Στο πέμπτο. Είναι η έγκριση, του προγράμματος της τουριστικής 

προβολής του Δήμου. Το εισηγείται ο κύριος Μάνεσης. 

κ. Μάνεσης: Όπως κάθε χρόνο, έπειτα  από εισήγηση της Τουριστικής Επιτροπής, 

ο Δήμος εγκρίνει και υλοποιεί, πρόγραμμα τουριστικής προβολής του έτους, όπως 

προβλέπεται από τον ΕΟΤ.  Έτσι και φέτος,  σύμφωνα με τη νομοθεσία και τον ΕΟΤ,  

θα πρέπει να εγκριθεί το πρόγραμμα τουριστικής προβολής του νησιού για το 2024.  

Ακολουθεί τη λογική και τη συνέχιση των προγραμμάτων τουριστικής προβολής, των 

προηγουμένων ετών.  Ο τουρισμός είναι η κινητήριος δύναμη του νησιού, γι’ αυτό θα 

πρέπει να το υποστηρίξουμε όλοι.   

Τα μέλη της Τουριστικής Επιτροπής, είναι έμπειρα και επιτυχημένα στον χώρο τους 

και θα υπάρξει πολύ καλό αποτέλεσμα. Και επιδιώκει συνεργασία και με άλλους 

                                            
4 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 44/2024 και ΑΔΑ: ΨΚΙΚΩΞΝ-ΖΝΕ  
 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9A%CE%99%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%96%CE%9D%CE%95
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φορείς,  όπως ο Εμπορικός Σύλλογος και προτείνει, τη λειτουργία καταδυτικού 

πάρκου και τα λοιπά. Προτείνω να εγκριθεί το πρόγραμμα του 2024. 

Πρόεδρος:  Ευχαριστούμε, κύριε Μάνεση. Κάποιο  ερώτημα; 

κ. Δημητριάδης: Όχι, απλώς εμείς θα ψηφίσουμε παρών, διότι είχα ένσταση για τη 

συγκρότηση του οργάνου, έχουμε κάνει προσφυγή. Το ίδιο ψήφισαν και τα μέλη μας 

στην Τουριστική Επιτροπή. 

κα Κανατσίδη: Ναι, το ίδιο ψηφίσαμε και στο Συμβούλιο.  

Πρόεδρος: Ωραία. Επομένως επειδή  δεν είναι ομόφωνα, θα πάω ονομαστικά. 

Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 
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κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Αυτό νομίζω είναι ομόφωνα… ωραία.5 

 

ΘΕΜΑ 6ο: ΕΓΚΡΙΣΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗΣ ΑΠΟΡΩΝ ΔΗΜΟΤΩΝ ΜΕ ΤΗΝ 

ΠΑΡΟΧΗ ΕΙΔΩΝ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΕΝ ΟΨΕΙ ΤΩΝ ΕΟΡΤΩΝ ΤΟΥ ΠΑΣΧΑ 

ΚΑΙ ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΣΧΕΤΙΚΩΝ ΚΡΙΤΗΡΙΩΝ 

 

Πρόεδρος: Πάμε στο έκτο. Έγκριση, ενίσχυσης άπορων δημοτών, με την παροχή 

ειδών διατροφής, εν όψει των εορτών του Πάσχα. Το εισηγείται η κυρία Κουτουζή. 

κα Κουτουζή:  Είναι το γνωστό θέμα, που έρχεται κάθε χρόνο, όπου ο Δήμος 

ενισχύει τους άπορους δημότες, κατά πάγια τακτική, σε είδη διατροφής τις εορτές των 

                                            
5 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 45/2024 και ΑΔΑ: Ψ3ΔΗΩΞΝ-Γ5Φ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A83%CE%94%CE%97%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%935%CE%A6
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Χριστουγέννων και του Πάσχα. Και καθορίζει διάφορα κριτήρια, σχετικά με το 

οικογενειακό και ατομικό εισόδημα, για την ανάδειξη των δικαιούχων. 

κα Κανατσίδη: Έχει αλλάξει κάτι; 

κα Κουτουζή:  Όχι. Λοιπόν δεν διαβάζω κριτήρια, είναι τα ίδια ακριβώς, τα 

γνωρίζουμε. Εισηγούμαι λοιπόν, την έγκριση της ενίσχυσης και τον καθορισμό 

κριτηρίων … Έτσι ώστε  οι άνθρωποι, μετά από τη σύνταξη της κατάστασης… 

κ. Παπαχρήστου: Είναι τα ίδια; 

κα Κουτουζή:  Τα ίδια, τα ίδια όπως γινόταν παλιά, θα γίνει  και τώρα. 

Πρόεδρος:  Επομένως το έκτο ομόφωνα.6 

κα Κουτουζή:  Τίποτα δε έχει αλλάξει. 

Πρόεδρος: Το μόνο διαφορετικό είναι, να ζητάμε  το καθαριστικό του έτους… 

……………. 

Μιλούν  ορισμένοι σύμβουλοι,  εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

……………. 

ΘΕΜΑ 7ο: ΤΡΟΠΟΠΟΗΣΗ ΤΗΣ ΥΠ’ ΑΡΙΘΜΟ 25/2020 ΑΠΟΦΑΣΗΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Πρόεδρος: Λοιπόν,  τελευταίο και έβδομο θέμα. Η τροποποίηση, της υπ’ αριθμόν 25  

του ‘20,   απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Θα το εισηγηθεί ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Ναι, είναι η σύμβαση με τον κύριο Φιακά,  όπου θα ανανεωθεί, με 

κάποιες μικρές τροποποιήσεις σε δύο σημεία. Διότι η συνεργασία, θεωρούμε ότι, είναι 

επιτυχημένη, η δουλειά που κάνει και για το Δήμο και για τους επαγγελματίες του 

τόπου.  Κι επειδή υπάρχει και κοινό αίτημα να παραμείνει, εισηγούμαστε να 

υπογραφεί η νέα σύμβαση που έχουμε προτείνει.. 

                                            
6 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 46/2024 και ΑΔΑ: Ψ4Π7ΩΞΝ-Σ1Δ  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A84%CE%A07%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A31%CE%94
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Πρόεδρος: Να τονίσουμε ότι, δεν έχει οικονομικό αντίτιμο η σύμβαση… 

Δήμαρχος: Δεν έχει οικονομικό αντίτιμο. Παραμένει δωρεάν, μόνο να λειτουργεί 

διαμέσων του Δήμου και με το σήμα του Δήμου. Είπε, φέτος να παίρνει το ίδιο ποσό 

για την υποστήριξη των καταστημάτων, τα 50€  και ένας από τους όρους, είναι να 

τροποποιηθεί του χρόνου στα 70€. 

κα Κανατσίδη: ... Από 50€ … 

Δήμαρχος: … 70€ του χρόνου. 

κ. Δημητριάδης: Και όσοι  θέλουν να κάνουν προβολή, που είναι η υπηρεσία δική 

του… 

κ. Παπαχρήστου: Αυτή είναι η υπηρεσία δική του, δεν αποφασίζουμε εμείς για 

αυτό… 

Δήμαρχος: Το έχουμε βάλει μέσα, είναι  στη συμφωνία… 

Πρόεδρος: Ότι δεν μπορεί, να είναι ανεξέλεγκτο το ποσό, που ζητάει από τις 

επιχειρήσεις…. 

κα Κανατσίδη: Τώρα έχει μπει δηλαδή 50; 

Δήμαρχος: Υπήρχε το 50. 

Πρόεδρος: Μα και σε σας 50 ήταν… 

Δήμαρχος: Υπήρχε το 50, δέχτηκε να μην το αλλάξουμε φέτος…. 

κα Κανατσίδη: Αυτό λέω. Ότι για φέτος είναι 50… 

Δήμαρχος: … συνεχίζει και του χρόνου θα είναι 70. 

κ. Παπαχρήστου: Διετής είναι η σύμβαση που κάνουμε τώρα; 

Δήμαρχος: Όχι. Είναι τετραετής… 

Πρόεδρος: Πενταετής. 

Δήμαρχος: Πενταετής. 

κ. Παπαχρήστου: Άρα, στο δεύτερο χρόνο πάνω 70 και παραμένουμε στο 70. 
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Δήμαρχος: Στο 70. 

κ. Παπαχρήστου: okay… 

………………….. 

Μιλούν όλοι μαζί, μακριά από το μικρόφωνο και δεν είναι δυνατόν να καταγραφούν 

και να απομαγνητοφωνηθούν. 

…………………. 

κ. Δημητριάδης: … Αυτό, έτσι  ξεκίνησε επί των ημερών μας. Απλώς κατά τη γνώμη 

μου, δεν νομίζω ότι τίθεται θέμα τροποποίησης. Είναι μια καινούργια απόφαση… 

Άντε, να την πεις «επικαιροποίηση». Αλλά, τροποποίηση δεν είναι. 

Πρόεδρος: Επειδή τροποποιούμε, κάποιους όρους από τη σύμβαση… 

Δήμαρχος: … Τροποποιήσαμε… είναι ακριβώς η ίδια σύμβαση. 

κ. Δημητριάδης: … Η σύμβαση τελείωσε, άρα είναι κάτι τελείως καινούργιο… τέλος 

πάντων, λεπτομέρεια… 

Πρόεδρος: Όμως και στη σύμβασή σας το λέτε… τέλος πάντων, για να είμαστε 

τυπικοί. 

Δήμαρχος: Δύναται να τροποποιηθεί μονομερώς… 

κ. Δημητριάδης: Δεν αλλάζει κάτι…. Για τη διάρκεια που ίσχυε… εδώ, έχει τελειώσει 

αυτή η σύμβαση. Χρειάζεται μια καινούρια. 

Πρόεδρος: Ναι, υπήρχε ο όρος ότι μπορούσε να παραταθεί όμως… εμείς την 

παρατείνουμε στην ουσία… 

κ. Δημητριάδης: Εντάξει… τέλος πάντων… 

Πρόεδρος: Πάμε. Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Κανατσίδης; 
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κ. Κανατσίδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Μακρή; 

κα Μακρή: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Μουτζουβής; 

κ. Μουτζουβής: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος:  Ο κύριος Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι. 

Πρόεδρος: Η κυρία Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Λίτσας;  

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: Ο κύριος Παπαχρήστου; 

κ. Παπαχρήστου: Ναι. 
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Πρόεδρος: Η κυρία Ροή; 

κα Ροή: Ναι. 

 

Πρόεδρος: Και το έβδομο ομόφωνα.7 

Ολοκληρώσαμε για σήμερα. Ευχαριστώ πολύ.  

 

 

  

                                            
7 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 47/2024 και ΑΔΑ: ΨΖΟΥΩΞΝ-Δ1Π-  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%96%CE%9F%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%941%CE%A0
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 9ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 11ης 

Απριλίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους8 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

7 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

 

                                            
8 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

11 Κανατσίδη Ελένη (Αντιπρόεδρος) 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

9
η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

41/2024 Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση αγωγής υπαλλήλων Δήμου 

Πόρου). 

ΑΔΑ: ΨΩΓΙΩΞΝ-ΣΙΗ  

42/2024 Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση ανακοπής Δήμου Τροιζηνίας-

Μεθάνων). 

ΑΔΑ: 6ΩΣΜΩΞΝ-Κ2Χ 

43/2024 43/2024 ΑΔΣ Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση Γιαννοπούλου 

Γεωργίας). 

ΑΔΑ: 686ΘΩΞΝ-ΚΗΔ-  

44/2024 44/2024 ΑΔΣ Καθορισμός αμοιβής πληρεξούσιου δικηγόρου (υπόθεση Καλοδίκη 

Βασιλικής). 

ΑΔΑ: ΨΚΙΚΩΞΝ-ΖΝΕ-  

45/2024 45/2024 ΑΔΣ Έγκριση Προγράμματος Τουριστικής Προβολής Δήμου Πόρου έτους 2024. ΑΔΑ: Ψ3ΔΗΩΞΝ-Γ5Φ-  

46/2024 46/2024 ΑΔΣ Έγκριση ενίσχυσης απόρων δημοτών με την παροχή ειδών διατροφής εν 

όψει των εορτών του Πάσχα και καθορισμός σχετικών κριτηρίων. 

ΑΔΑ: Ψ4Π7ΩΞΝ-Σ1Δ-  

47/2024 47/2024 ΑΔΣ Τροποποίηση της υπ’ αριθμόν 25/2020 (ΑΔΑ:6ΚΙΒΩΞΝ-04Ω). ΑΔΑ: ΨΖΟΥΩΞΝ-Δ1Π-  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%A9%CE%93%CE%99%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A3%CE%99%CE%97
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6%CE%A9%CE%A3%CE%9C%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A2%CE%A7
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/686%CE%98%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%9A%CE%97%CE%94
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%9A%CE%99%CE%9A%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%96%CE%9D%CE%95
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A83%CE%94%CE%97%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%935%CE%A6
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A84%CE%A07%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A31%CE%94
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%96%CE%9F%CE%A5%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%941%CE%A0

